

**JABATAN PENGAIRAN DAN SALIRAN
KENYATAAN TENDER**



Tender adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) /PUKONSA/ UPKJ/ Kementerian Kewangan dalam Gred, Kategori, Pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut:

Bil.	Pejabat Yang Memanggil Tender	Nombor Tender/Tajuk Projek (pembiayaan)	Taraf	Syarat Pendaftaran	Tempat & Tarikh Dokumen Mulai Dijual	Harga Dokumen & Bayaran Atas Nama	Tempat, Tarikh & Waktu Tutup Tender
1.	Bahagian Pengurusan Sumber Air dan Hidrologi, JPS Malaysia	JPS/IP/H/09/2020 PROJEK PEMBINAAN STESEN HIDROLOGI TELEMETRI DAN KERJA-KERJA BERKAITAN DI NEGERI SEMBILAN UNTUK PROGRAM RAMALAN DAN AMARAN BANJIR NEGARA (PRAB) FASA 2	Bumiputera	Berdaftar Dengan CIDB Memegang Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan dan Sijil Taraf Bumiputera yang masih sah Gred G6 Kategori ME Pengkhususan M23	Tarikh pendaftaran* petender bermula pada 7 April 2021 (Rabu) Jam 2.30 petang sehingga 27 April 2021 (Selasa) Jam 5.00 petang Petender berdaftar* akan diberikan salinan dokumen tender melalui emel pada 29 April 2021 (Khamis)	Tiada bayaran dikenakan	Unit Tender, Tingkat Bawah, Ibu Pejabat JPS Malaysia, Jalan Sultan Salahuddin, 50626 KUALA LUMPUR 20 Mei 2021 (Khamis) Jam 12.00 tengah hari

Lawatan tapak adalah **TIDAK DIWAJIBKAN**

Taklimat secara atas talian akan diadakan pada 28 April 2021 (Rabu) jam 10.30 pagi. Pautan taklimat akan diemlkan kepada petender yang **berdaftar** dan telah mengemukakan dokumen yang lengkap semasa **pendaftaran**. Hanya Penama di dalam Sijil Akuan Pendaftaran Pusat Khidmat Kontraktor (PKK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), PUKONSA atau UPKJ sahaja yang dibenarkan mendaftar. Kontraktor / Syarikat tidak boleh mewakili pegawai selain daripada penama dalam PKK, SPKK, PUKONSA atau UPKJ.

***Pendaftaran** boleh dibuat dengan memajukan secara emel Nama Pemohon (Syarikat) beserta alamat, No Telefon Bimbit, Salinan Sijil CIDB, Salinan Sijil Taraf Bumiputera dan Salinan Kad Pengenalan (Berpalang) kepada niknurul@water.gov.my. Pengesahan penerimaan **pendaftaran** akan diemlkan kepada petender setelah pendaftaran diluluskan.

Walaupun lawatan tapak **tidak diwajibkan**, kontraktor boleh melawat tapak dengan inisiatif sendiri dengan sentiasa mengambil perhatian dan mematuhi langkah-langkah pencegahan COVID-19 dan penjarakkan sosial oleh KKM dan MKN.

Dokumen Meja Tender boleh disemak bermula pada 28 April 2021 (Khamis) di Unit Tender, Ibu Pejabat JPS Malaysia semasa waktu pejabat.